

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

麥永光划艇精英運動員住宿獎學金
Tony Mak Hostel Residence Scholarships for Outstanding Rowers (2024-2025)

目的 Aim

「麥永光划艇精英運動員住宿獎學金」的設立，是為鼓勵及協助本院中大划艇隊隊員在暑假期間為下學年度大專划艇比賽備戰，同時亦為提高書院和校內的體育風氣，推動健康校園發展。

The establishment of the Tony Mak Hostel Residence Scholarships for Outstanding Rowers is intended to help rowers of United College meet their lodging expenses while they prepare for the Inter-varsity Rowing Competition during the summer for the next academic year. It also helps to promote sports participation and health awareness on campus.

獎額及獎金 Number and Value

獎額共十二名，每名港幣二千元。

Twelve awards of HK\$2,000 each.

申請資格 Eligibility

1. 申請的聯合書院本科生必須為現役中大划艇隊隊員，獲推薦參與2025-2026年度大專划艇比賽訓練。

The applicant must be a student of United College and a member of the CU Rowing Team who has been selected to train for the 2025-2026 Inter-varsity Rowing Competition.

2. 於暑假期間在校內學生宿舍全期住宿(即住宿至7月底或8月底)，學生宿舍亦包括國際生堂。
The applicant must be living in a student hostel on campus for full-term during the summer (residence period until end of July or August). Student hostel includes I-House.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人於2024-2025年度在划艇運動方面的表現。
The main criterion for consideration of award will be the performance of the applicant in the sport of rowing during the academic year 2024-2025.
2. 遴選委員會的成員由聯合書院體育部老師組成。獲獎名單由書院獎學金委員會確定。
A selection committee comprising teachers of the College's PE Unit will make recommendations to the College's Scholarships and Student Finance Committee for award.
3. 如該年度未有符合資格者，本獎學金名額將順延至下一年度，直至名額用畢。
If there is an insufficient number of students eligible for award, the quota will be made available the following year, until it is exhausted.

申請辦法 Application:

請於2025年5月7日至5月16日下午5時30分期內透過聯合書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13709194> 申請。

Please apply on-line at the United College webpage <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13709194> during the period from 7 May to 5:30pm on 16 May 2025.